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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 4 / (2022 – 2026) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 25. 04. 2023 o 14:00 h 
 
 

Prítomní :  

1. Bartalský Lukáš, Ing., PhD. 11. Mlynár Peter, Ing., PhD. 

2. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 12. Sejč Pavol, prof. Ing., PhD. 

3. Danko Ján, Ing., PhD. 13. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

4. Gulan Ladislav, prof. Ing., PhD               14. Úradníček Juraj, doc. Ing., PhD. 

5. Gulan Martin, doc. Ing., PhD.           15. Bajnok Patrik 

6. Hudecová Elena, Mgr. 16. Kmeť Marek                               

7. Chmelko Vladimír, doc. Ing., PhD. 17. Kmeť Vladimír, Ing. 

8. Leja Jozef, RNDr., PhD. 18. Vojtko Tedeáš, Ing. 

9. Letavaj Peter, Mgr., PhD. 19. Vozárová Jana 

10. Matúš Miloš, doc., Ing., PhD.   

 

 

 

                           

 

 

 

 

 

 

 

Prizvaní:   Šooš Ľubomír, Dr.h.c. prof. Ing., PhD. – dekan 

 Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. – prodekan pre vzdelávanie I. a II. stupeň a starostlivosť pre 

študentov 

 Ďuriš Stanislav, prof. Ing., PhD. – prodekan pre vedu, výskum a III. Stupeň vzdelávania 

 Schrek Alexander, doc. Ing., PhD. – prodekan pre personálne a sociálne veci, rozvoj fakulty 

 Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 

Ridzoň František, doc. Ing., CSc. – predseda AS SjF STU (2018 – 2022) 

 Olšiak Róbert, prof. Ing., PhD. 

 

Program:                   1. Otvorenie a schválenie programu a overovateľov zápisnice 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3. Informácie zo zasadnutia AS STU 

 4. Voľba člena Rady vysokých škôl SR na funkčné obdobie rokov 2023 - 2027 

 5. Výročná správa o hospodárení SjF STU v Bratislave za rok 2022 

 6. Návrh nového štatútu SjF STU v Bratislave 

 7. Rôzne 

 

                                                
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolala a otvorila predsedníčka AS SjF STU, doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

Privítala prítomných senátorov, vedenie STU a prizvaných hostí: doc. Ing. Františka Ridzoňa, CSc. a prof. 

Ing. Róberta Olšiaka, PhD.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– prof. Ing. Pavol Sejč, PhD. 

Neprítomní:    Čačková Iveta, doc. Ing., PhD. – ospr. 

 Knížat Branislav, doc. Ing., PhD.  – ospr.   

 Macho Oliver, Ing., PhD. – ospr. 

 Peciar Peter, doc. Ing., PhD. – ospr. 

 Krajčíková Zuzana, Bc.  – ospr.   

 Kručay Peter, Bc. – ospr. 

 Poničanová Andrea, Bc. – ospr. 

 Predáč Damián – ospr. 
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– Tadeáš Vojtko, Ing.  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 18 

 Hlasovalo za : 18 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení jednomyseľne.  

 

Ďalšie pripomienky, doplňujúce a pozmeňujúce návrhy k programu zasadnutia zo strany prítomných 

senátorov vznesené neboli. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 18 

 Hlasovalo za : 18 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 2:  

Dekan fakulty informoval členov AS SjF STU o zasadnutí z kolégia rektora. Jednotlivé fakulty k dnešnému 

dňu ešte stále nemajú presne pridelený rozpočet. Chod fakulty je zabezpečený cez rozpočtové provizórium. 

Dňa 26.04. bude opätovné rokovanie s rektorom univerzity. Rokuje sa o systéme rozdeľovania dotácií na 

základe 4 kategórií, ktoré znevýhodňujú technické smery. Analýza efektívnosti STU vypracovaná 

v spolupráci s EUBA bude prerokovaná na kolégiu rektora. SjF bola zapojená do tohto projektu spolu 

s FCHPT. Žiadne odporúčania z ekonomického hľadiska pre našu fakultu neboli v správe publikované. 

Z hľadiska pedagogiky je SjF najmenšia fakulta. Najvýraznejší pokles študentov mala fakulta MtF. Na SjF 

máme 7,6 študenta na 1 tvorivého zamestnanca. V 2. a 3. ročníku bol zaznamenaný najväčší pokles študentov.  

Ďalej dekan fakulty informoval, že priestor pre parkovanie zabratý stavebníkmi pri FCHPT by sa mal do 2 

týždňov uvoľniť. Na opravu havarijného stavu dvora schválilo MŠ SR pre SjF 135 tisíc eur. Z budovy na 

Pionierskej ulici bol na základe mimosúdnej dohody vysťahovaný nájomník. Štatút fakulty a ďalšie 

dokumenty SjF a AS SjF, ktoré sú v štádiu spracovania, musia byť schválené na zasadnutí AS SjF STU 

najneskôr 27. 06. 2023.  

 
Diskusia: 

Bez diskusie.   

 
K bodu 3:  

Informácie zo zasadnutia AS STU predstavil prof. Gulan nasledovne:  

- 29. 3. 2023 sa konalo zasadnutie AS STU, prerokovalo sa 9 bodov. Rektor STU predložil predsedovi 

AS STU návrh materiálov na prerokovanie v AS STU. Na zasadnutí sa konala voľba zástupcu AS 

STU do predsedníctva Rady vysokých škôl SR. Zvolený bol prof. Ing. arch. Nahálka, PhD. z FA. 

Ďalej bol prerokovaný návrh Dodatku č. 1 k vnútornému predpisu číslo 1/2023 Zásady výberového 

konania na obsadzovanie pracovných miest na STU v Bratislave. Predložený bola aj definitívny rozpis 

dotácie na rok 2023. 

- 26. 4. 2023 je plánované zasadnutie AS STU. V plánovanom programe nie je zaradený bod rokovania 

ohľadom rozdeľovania dotácií.  
 

Diskusia: 

V rámci diskusie doplnil dekan fakulty, že by bolo vhodné aby rektora Správna rada zaviazala na predloženie 

návrhu rozdeľovania dotácie pre jednoduchšie hospodárenie fakúlt.  
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K bodu 4:  

Predsedníčka AS SjF STU v Bratislave na úvod tohto bodu uviedla, že z dôvodu ukončenia funkčného 

obdobia členstva prof. Olšiaka v Rade vysokých škôl SR k 31.5.2023 je potrebné zvoliť zástupcu SjF v RVŠ 

SR na funkčné obdobie rokov 2023 – 2027. 

 

Návrh zloženia volebnej komisie:  

prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD.,  

RNDr. Jozef Leja, PhD. 

Marek Kmeť 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Volebná komisia pre voľbu člena Rady vysokých škôl SR na funkčné obdobie rokov 2023 -2027 bola 

schválená jednomyseľne. 

 

Volebná komisia si následne zvolila predsedu volebnej komisie pána prof. Ing. Ladislava Gulana, PhD.  

 

Následne predsedníčka AS SjF STU v Bratislave navrhla, aby kandidátom na členstvo v RVŠ SR bol aj pre 

nasledujúce funkčné obdobie 2023-2027 prof. Ing. Róbert Olšiak, PhD. Ďalej vyzvala prítomných senátorov 

na prednesenie ďalších návrhov kandidátov na člena RVŠ SR. Keďže ďalšie návrhy na kandidátov neboli, 

pristúpilo sa k predstaveniu navrhnutého kandidáta na člena Rady vysokých škôl SR pána prof. Ing. Róberta 

Olšiaka, PhD. Pán profesor si plnil mandát v Rade vysokých škôl doposiaľ zodpovedne a z jeho prácou bol 

AS SjF STU v Bratislave spokojný. V otvorenej diskusii neodzneli doplňujúce otázky na kandidáta a tak sa 

pristúpilo k tajnej voľbe.  

 

 

Výsledky volieb: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Počet volebných lístkov za návrh : 18 

 Počet volebných lístkov proti návrhu :   1 

 Počet neplatných volebných lístkov :   0 

 

Záver: Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave väčšinou hlasov zvolil pána prof. Ing. 

Róberta Olšiaka, PhD. za člena Rady vysokých škôl SR na funkčné obdobie rokov 2023 - 2027. 

 

 
K bodu 5:  

Predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. vyzvala pani tajomníčku fakulty Ing. Gabrielu 

Kuzmovú, aby prítomných senátorov oboznámila s obsahom Výročnej správy o hospodárení SjF STU 

v Bratislave za rok 2022. Pani tajomníčka následne podrobne vysvetlila a oboznámila prítomných senátorov 

s obsahom výročnej správy a to najmä s tabuľkovou časťou. Venovala sa vysvetleniu tabuľky č. 1 - Príjmy z 

dotácií verejnej vysokej škole zo štátneho rozpočtu z kapitoly MŠVVaŠ SR, tabuľky č. 18  a tabuľky č. 2 - 

Príjmy verejnej vysokej školy v roku 2021 majúce charakter dotácie okrem príjmov z dotácií z  kapitoly 

MŠVVaŠ SR a okrem  prostriedkov EÚ  (štrukturálnych  fondov). Všetky menované tabuľky tvoria príjmovú 

časť hospodárenia SjF STU v Bratislave za rok 2022. Následne sa pani tajomníčka venovala výdavkom 

v hospodárení SjF STU v Bratislave za rok 2022 a ozrejmila tabuľku č. 5 - Náklady verejnej vysokej školy v 

rokoch 2021 a 2022.  

Po ukončení prezentácie pani tajomníčky predniesol predseda ekonomickej komisie doc. Chmelko, 
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stanovisko ekonomickej komisie k predloženej Výročnej správe o hospodárení SjF STU v Bratislave za rok 

2022 a oboznámil prítomných senátorov s návrhom uznesenia.  

 

Diskusia: 

Bez diskusie.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.4/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Výročnú správu 

o hospodárení SjF STU v Bratislave za rok 2022“ bez pripomienok . 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19  

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.4/2023 bolo schválené jednomyseľne. 
 
K bodu 6:  

Bod rokovania uviedol dekan fakulty, ktorý upozornil, že pri tvorbe nového štatútu SjF je nutné rešpektovať 

zákon o vysokých školách a Štatút STU. Ďalej informoval, že sme požiadali rektorát, aby bola jednotná 

štruktúra štatútov. Judr. Michalička pripravil štruktúru, ale dva body na rektoráte neodsúhlasili. Do 4.5. sú 

očakávané pripomienky od vedúcich ústavov a senátorov. Komisia po prerokovaní relevantné pripomienky 

zapracuje do štatútu a následne bude Štatút SjF STU odoslaný na prerokovanie AS SjF STU v Bratislave. 

Prodekan prof. Ďuriš informoval, že pri tvorbe štatútu sa vychádzalo z platnej legislatívy a zo štatútu STU. 

Z predkladaného Štatútu SjF STU vyplývajú určité zmeny v dokumentoch na ktoré sa štatút odvoláva. 

Pripomienky od členov AS SjF STU majú senátori posielať priamo prodekanovi prof. Ďurišovi. Pani 

predsedníčka AS SjF STU v Bratislave upozornila, aby pripomienky boli zaslané v režime sledovania zmien.  
 

Diskusia: 

V rámci diskusie sa prihlásil doc. Chmelko s pripomienkou k čl. 9 návrhu štatútu „prodekani, ktorí by mali 

byť vymenovaní a odvolaní po prerokovaní v AS SjF STU v Bratislave“ doc. Chmelko navrhuje slovo „po 

prekovaní“ nahradiť slovom „po schválení“. Ak je to legislatívne možné, tak by uvedená zmena mohla 

prispieť k rozšíreniu akademických slobôd na SjF. Pani predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Brusilová  

informovala, pokiaľ ide o túto zmenu je možné, že by táto zmena mohla byť v nesúlade so Štatútom STU. 

Pani predsedníčka ďalej uviedla, ak by menovanie, resp. odvolanie prodekanov bolo v AS SjF iba 

prerokované, je na svedomí dekana, či bude stanovisko AS SjF rešpektovať alebo nie. Pán doc. Ridzoň 

uviedol, že nemá bližšie informácie a prisľúbil, že túto otázku preveria na AS STU v Bratislave.   
 

Záver: AS SjF STU v Bratislave prerokoval návrh štatútu s pripomienkami.  

 
K bodu 7:  

Pani predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Alena Brusilová  informovala, že dňa 18.4.2023 zasadalo 

predsedníctvo AS SjF STU v Bratislave. Na predsedníctve boli prerokované pripomienky k štatútu zo strany 

vedúcich ústavov. Spätná väzba bola zaznamenaná iba od troch vedúcich ústavov. V štádiu spracovania sú aj 

ďalšie dokumenty, ktoré pripravuje za akademický senát Legislatívna komisia SjF STU a to Rokovací 

poriadok AS SjF STU, Zásady volieb do AS SjF STU a Zásady voľby kandidáta na dekana a prijatia návrhu 

na odvolanie dekana SjF STU.  

Ďalej pani predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Alena Brusilová informovala, že úspešne prebehli 

voľby do AS STU v Bratislave, kde z 10-tich kandidátov za zamestnaneckú časť boli zvolení doc. Ing. 
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Vladimír Chmelko, PhD., prof. Ing. Marián Peciar, PhD., doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. a doc. Ing. Martin 

Gulan, PhD. Za študentskú časť boli zo štyroch kandidátov zvolení Ing. Vladimír Kmeť a Marek Kmeť.  
 

Pán dekan informoval, že rekonštrukcia ťažkého laboratória je financovaná z vlastných projektových zdrojov. 

Pán prodekan doc. Schrek zadal vypracovanie projektu na dve riešenia a je presvedčený, že ak budú finančné 

prostriedky, tak za 4 – 5 týždňov by mohli začať rekonštrukčné práce v učebniach ťažkých laboratórií.  

Ďalej pán dekan informoval, že v nasledujúcom období bude znížený stav zamestnancov o 12 osôb, z toho 4 

profesori, 4 docenti a 4 asistenti. Prevažne z dôvodu veku, pričom fakulta bude musieť vyplatiť formou 

odchodného a odstupného približne 142 tisíc eur. 

Ďalej pán dekan predložil návrh o pridelení 1 000 € pre ústavy na bežné prevádzkové náklady.  

Návrh Uznesenia 2.4/2023: 

 „Akademický senát SjF STU v Bratislave súhlasí s návrhom dekana na vyčlenenie 1 000,-€ 

    na  bežné prevádzkové výdavky pre každé základné pracovisko.“  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19  

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.4/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

Prof. Gulan požiadal o informáciu a prezentovanie výkonov CI zodpovedným vedúcim na zasadnutí 

akademického senátu SjF STU v Bratislave.  

 

Následne pani predsedníčka AS SjF STU poďakovala prítomným senátorom za aktívnu účasť a upozornila, 

že ďalšie rokovanie AS SjF STU v Bratislave je naplánované na 23. 5. 2023.  

 

 

Zapísala: Mgr. Elena Hudecová 

 

....................................................... 

   

Overili  : Prof. Ing. Pavol Sejč, PhD. ....................................................... 

 
Ing. Tadeáš Vojtko  ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 2. 5. 2023 

                                                                                                     ................................................... 

                                                                                                      doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

                                                                                                              predseda AS SjF STU   


